
Kostrzyn nad Odrą 26.03.2021r. 

 

 

Dotyczy: wykonanie deratyzacji w budynkach i obiektach Miejskich Zakładów 

Komunalnych Sp. z o.o.  

 

Pytanie: 

Dzień dobry, mam pytanie do zapytania ofertowego, a mianowicie, czy rodentycydy 

mają być wyłożone na tackach? Jest to metoda od której się odchodzi z powodów 

przede wszystkim bezpieczeństwa. Czy zakładają Państwo umieszczenie karmników 

deratyzacyjnych? Z góry dziękuje za odpowiedz i pozdrawiam. Daniel Możdżyński 

Odpowiedź: 

Tak zgodnie z treścią zapytania ofertowego preparaty mają być wyłożone na 

tackach. 

 

                                                                       


